
Van: Veenstra, Jan
Cc: Weyland, Eelco
Onderwerp: Commissievragen CU over geluidshinder A27
Datum: maandag 24 juni 2019 10:51:00

Geachte leden van de commissie Fysiek Domein (overige raadsleden en lijstopvolgers in cc),
 
Hierbij zend ik u commissievragen van de heer Doorn (ChristenUnie) aan het college over
geluidhinder van de A27.
De heer Doorn vraagt om mondelinge beantwoording van zijn vragen in de vergadering van de
commissie Fysiek Domein van 27 juni a.s.. Beantwoording zal in die vergadering aan de orde zijn
bij agendapunt 5.3. Deze vragen zullen in GO aan dat agendapunt worden toegevoegd.
N.a.v. de mondelinge beantwoording in die vergadering kan de  vragensteller desgewenst
aanvullende vragen aan het college stellen en kunnen de overige commissieleden desgewenst
aanvullende vragen aan het college en/of de vragensteller stellen.
 
Jan Veenstra (raadsgriffier)
 
*************************************************************
Van: Wessel Doorn <wessel.doorn@gmail.com> 
Verzonden: maandag 24 juni 2019 07:22
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl>
CC: Terlouw, Marijke <m.terlouw.cu@huizen.nl>; Dagmar ❤ <didoorn2000@gmail.com>;
Boonstra, Mart <m.boonstra.cu@huizen.nl>
Onderwerp: Vraag commissie Fysiek Domein Geluidshinder A27
 
Hallo Jan
 
Voor de aankomende commissie Fysiek domein hebben wij de volgende vraag
 
Geluidshinder A27
De afgelopen tijd hebben we van bewoners van het 4e Kwadrant en Oostermeent regelmatig
opmerkingen gehad over de toegenomen geluidshinder van de A27. De hinder is toegenomen
sinds de uitbreiding van het geluidsscherm tussen het surfstrand en de afrit Huizen/Blaricum.
Uit de Gooi- en Eemlander vernamen we dat er ook in Blaricum, Laren en Eemnes geluidshinder
van de A27 wordt ervaren, waarvoor onder andere een petitie is gestart. De colleges van deze
gemeenten trekken gezamenlijk op om de geluidshinder aan te pakken, ondanks dat de
geluidshinder formeel de normen niet overschrijdt.
 
De ChristenUnie heeft de volgende vragen.
Bent u bekend met de toegenomen geluidshinder van de snelweg A27 die door bewoners van
het 4e Kwadrant en Oostermeent wordt ondervonden?
Zijn er door bewoners van deze wijken meldingen over geluidshinder door de snelweg gedaan?
Heeft u actie ondernomen om deze geluidshinder terug te dringen of bent u bereid daar actie
voor te ondernemen?
Bent u bekend met het initiatief van Blaricum, Laren en Eemnes om de geluidshinder terug te
dringen, bijvoorbeeld door Rijkswaterstaat te vragen dubbellaags ZOAB aan te brengen?
Heeft u overleg gehad met deze gemeenten om u bij hun initiatief aan te sluiten of ziet u daar
aanleiding toe?
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Graag horen wij onze vragen beantwoord in de vergadering van de Commissie Fysiek Domein
van 26 juni 2019.
 
Met vriendelijke groet,
Wessel Doorn

Fractievoorzitter ChristenUnie Huizen

Bovenweg 28
1276 XZ Huizen
035-5262095 / 06 31993806
 
www.huizen.christenunie.nl

http://www.huizen.christenunie.nl/

